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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Toelichting: 
Afgelopen dagen heeft de Provincie Utrecht kenbaar gemaakt open te staan voor een (financieel) prominente 
rol bij de start van de Ronde van Spanje (Vuelta) in 2019. Waar toenmalig gedeputeerde van Lunteren bij de 
strart van de Tour de France in 2015 nog pleitte voor terughoudendheid omdat dit geen kerntaak van de 
Provincie Utrecht betrof, laat gedeputeerde van den Berg alle reserves varen. Volgens hem moet de Provincie 
Utrecht flink de beurs trekken. Aanleiding voor de SP statenfractie onderstaande schriftelijke vragen in te 
dienen: 
  
1. Ziet u het sponsoren van de start van de Vuelta in 2019 als een kerntaak van de Provincie Utrecht? Zo 

ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 
2. Indien ja, waarom slaat u een andere koers in dan uw voorganger van Lunteren? 
3. Indien nee, wat is dan de beleidsmatige en financiële basis voor dit plan? 
4. Hoeveel geld bent u bereid maximaal aan de start van de Vuelta in 2019 bij te dragen? 
5. Als kennelijk met ingang van heden sport een kerntaak van de Provincie Utrecht is, wat betekent dat 

dan voor de breedtesport in deze provincie? 
6. Is naar uw oordeel niet de omgekeerde weg bewandeld? Had u niet eerst in de Staten moeten vragen 

of dit soort initiatieven binnen de kaders passen alvorens via de media de Staten te informeren?  
7. Bent u, net als uw voorgangers bij de Tourstart in 2015, voornemens de Provincie weer op te laten 

draaien voor de extra inzet van OV? 
 
 
Namens de SP en hoogachtend, 
 
 
A. Meijer 


